
Format technische vragen

Datum indienen: 01-06-2022
Datum politieke avond: 7 juni 2022
Agendapunt: 2
Onderwerp:
Beleidsmonitor sociaal domein 2021
Toelichting: .

Vraag/vragen: kort en bondig formuleren, zo mogelijk met duidelijke verwijzing naar blz/paragraaf

Blz. 6 Uitbreiding van het aanbod vrijwilligersvervoer heeft vertraging opgelopen. Wanneer is de 
verwachting dat het (financiele) doel uit de maatregelen wordt gehaald? 
Blz. 8 We zien een toename van het aantal SMW trajecten in het onderwijs. Zit er een plafond aan 
het aantal trajecten dat kan lopen? Zo ja, wat is het plafond? 
Blz 6 en 9: Kunnen de afkortingen ‘BUIG’ en ‘AMW’ voortaan opgenomen worden in de 
begrippenlijst?
Blz. 10 Heeft de politie op dit moment voldoende capaciteit om meldingen te maken bij Veilig 
Thuis? 
Blz. 10 Klopt ons beeld dat de meeste Veilig Thuis meldingen door de politie worden gedaan?
Blz 11 De wachtlijst voor Veilig Thuis is ‘sterk teruggebracht’, hoe lang is de wachtlijst op dit 
moment? 
Blz 11: Wat betekent de gewijzigde afbouw van terreinvoorzieningen in financieel opzicht voor 
Overbetuwe?
Blz 12: Inclusieve wijken: wat zien we in Overvbetuwe als een ‘wijk’? Ieder dorp is een wijk en Elst 
in drie wijken gesplitst? 
Blz. 13 Wat zijn de taken van de jongerenraad van Forte?
Blz 13 er missen cijfers, hoe komen we aan vergelijkende cijfers (ook al verspringt het kalenderjaar, 
schooljaren is prima om de trend zichtbaar te maken)? 
Blz 15 sport en bewegen/gezonde leefstijl jongeren: in de media verschijnen berichten van een 
grote terugloop van het aantal sporters. Net deze cijfers missen in de monitor. Is een ‘quick scan’ 
mogelijk door de grote verenigingen te vragen of zij dit beeld herkennen?
Blz. 16 Wat is het verband met de kerkenvisie en het sociaaldomein? 
Blz 18 Aantal basisvoorzieningen en bewonersinitiatieven: zijn deze cijfers ook beschikbaar per 
dorp, tbv de dorpsprofielen en dorpsagenda’s (niet nodig voor deze monitor, maar zinvolle 
informatie voor bewonersplatforms)?
Blz. 23 Is er informatie beschikbaar over de begrijpbaarheid van het taalgebruik van de teksten op 
de website?
Blz 26 Kan in het financieel overzicht ook de kolom ‘begroot ‘21’ opgenomen worden naast de 
prognose ’21.
Blz 27 ‘Nieuwe omgekeerde verordening wordt in oktober 22 aan de raad voorgelegd. Rapportage
Indiener/fractie: Janita Hanekamp-Janssen, D66 Overbetuwe
Vraag/vragen: kort en bondig formuleren, zo mogelijk met duidelijke verwijzing naar blz/paragraaf

Blz. 6 Uitbreiding van het aanbod vrijwilligersvervoer heeft vertraging opgelopen. Wanneer is de 
verwachting dat het (financiele) doel uit de maatregelen wordt gehaald?
Antwoord: het beleidsplan en financiële maatregelenplan richt zich op realisatie in 2024. We 
verwachten dat het effect in dat jaar optreedt. De vertraging heeft geen gevolgen voor die 
doelstelling.  

Blz. 8 We zien een toename van het aantal SMW trajecten in het onderwijs. Zit er een plafond aan 
het aantal trajecten dat kan lopen? Zo ja, wat is het plafond? 
Antwoord: Nee; de inzet van SMW trajecten zien we als een investering in preventie en 
vroegsignalering. Dit is precies wat we met het beleidsplan beogen. 

Blz 6 en 9: Kunnen de afkortingen ‘BUIG’ en ‘AMW’ voortaan opgenomen worden in de 
begrippenlijst?
Antwoord: Ja, die nemen we volgende keer op. Gemeenten ontvangen van het Rijk een 
gebundelde uitkering (BUIG) voor het bekostigen van de uitkeringen in het kader van de 
Participatiewet, IOAW, IOAZ en Bbz 2004 (levensonderhoud startende ondernemers) en voor de 
inzet van loonkostensubsidie. AMW staat voor Ambulante, concrete dienstverlening, advisering, 
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bemiddeling en psychosociale hulpverlening aan personen die kampen met problemen van 
maatschappelijke en/of individuele aard. 

Blz. 10 Heeft de politie op dit moment voldoende capaciteit om meldingen te maken bij Veilig 
Thuis? 
Antwoord: Ons hebben geen signalen bereikt dat deze capaciteit onvoldoende is. 

Blz. 10 Klopt ons beeld dat de meeste Veilig Thuis meldingen door de politie worden gedaan?
Antwoord:  Ja

Blz 11 De wachtlijst voor Veilig Thuis is ‘sterk teruggebracht’, hoe lang is de wachtlijst op dit 
moment?
Antwoord: Deze informatie is nu niet voorhanden voor de rapportage. Hierover informeren wij u in 
de volgende monitor

Blz 11: Wat betekent de gewijzigde afbouw van terreinvoorzieningen in financieel opzicht voor 
Overbetuwe? 
Antwoord: We zien hier geen nadelig financieel effect van. Jeugdhulp met verblijf is nog steeds 
dalende. We verwachten dat deze beweging voortduurt.

Blz 12: Inclusieve wijken: wat zien we in Overvbetuwe als een ‘wijk’? Ieder dorp is een wijk en Elst 
in drie wijken gesplitst? 
Antwoord: Ja

Blz. 13 Wat zijn de taken van de jongerenraad van Forte?
Antwoord: Het jongerenwerk zet in op de ontwikkeling en bewustwording van interesses en 
competenties van jongeren. Ook de verbinding met de samenleving is belangrijk. De betrokkenheid 
van jongeren bij het initiëren van activiteiten vanuit hun eigen wensen en behoeften, het vergroten 
van hun interesse in samenlevingsvraagstukken, wordt gestimuleerd door aan te sluiten bij hun 
leefwereld. Dat gebeurt niet vanuit een zogenaamde ‘jongerenraad’ - deze term is per abuis terecht 
gekomen in de monitor. Het werken met een jongerenraad is daarom vertaald in lokale 
jongerenparticipatie:

• Jongerenraad Heteren , gekoppeld aan jongerenaccommodatie Heteren 
• Jongereraad Driel, gekoppeld aan jongerenaccommodatie Driel 
• New leaderproject Elst 
• Speelbeleid ; input  vragen / meedenken / meewerken  enquête speelbeleid, pimp mijn plek 

Zetten, poef- zitelementen Heteren

Blz 13 er missen cijfers, hoe komen we aan vergelijkende cijfers (ook al verspringt het kalenderjaar, 
schooljaren is prima om de trend zichtbaar te maken)? 
Antwoord: We zijn in afwachting van de jaarrapportage van RBL schooljaar 2021- 2022

Blz 15 sport en bewegen/gezonde leefstijl jongeren: in de media verschijnen berichten van een 
grote terugloop van het aantal sporters. Net deze cijfers missen in de monitor. Is een ‘quick scan’ 
mogelijk door de grote verenigingen te vragen of zij dit beeld herkennen? 
Antwoord: Dit kan zeker een goed beeld geven. Er is op dit moment niet voorzien in een dergelijke 
Quickscan.

Blz. 16 Wat is het verband met de kerkenvisie en het sociaaldomein? 
Antwoord: Het onderwerp Culturele waarde van erfgoed is belegd binnen het sociaal domein en 
draagt bij aan de doelen van het beleid in het sociaal domein. 

Blz 18 Aantal basisvoorzieningen en bewonersinitiatieven: zijn deze cijfers ook beschikbaar per 
dorp, tbv de dorpsprofielen en dorpsagenda’s (niet nodig voor deze monitor, maar zinvolle 
informatie voor bewonersplatforms)?
Antwoord: Ja

Blz. 23 Is er informatie beschikbaar over de begrijpbaarheid van het taalgebruik van de teksten op 
de website?
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Antwoord: We werken aan een nieuwe website waarbij dit een belangrijk onderdeel is van het 
programma van eisen. Op dit moment voldoet de website maar beperkt op dit punt. 

Blz 26 Kan in het financieel overzicht ook de kolom ‘begroot ‘21’ opgenomen worden naast de 
prognose ’21. 
Antwoord: Ja; waarbij geldt dat de overzichtelijke presentatie van dit overzicht een voortdurend 
aandachtspunt is. 

Blz 27 ‘Nieuwe omgekeerde verordening wordt in oktober 22 aan de raad voorgelegd. Rapportag
Antwoord: Wat is uw vraag?


